
Protokół Nr 25/16 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

odbytego w dniu 12 grudnia 2016 r. 
 

Ostatnie w tym roku posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Pan Marek Olejniczak 

– przewodniczący tejże komisji, który na wstępie swego wystąpienia powitał członków 

komisji oraz zaproszonych gości. 

Następnie stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił proponowany 

na dzisiejsze posiedzenie porządek obrad: 
 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2017 rok. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2017 rok.  

3. Sprawy bieżące i różne.   

 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag 

i został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu 

z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu 

wcześniej, poza tym wyjaśnił, iż jest możliwość zapoznania się z jego treścią w dniu 

dzisiejszym. 

W związku z tym, że do protokółu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych 

uwag, protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

W tym punkcie obrad głos zabrała Pani Elżbieta Pluta – Skarbnik Gminy, która 

poinformowała, że w przyszłorocznym budżecie gminy zostało zarezerwowane ok. 40 tys. zł 

więcej na dowóz dzieci niż w roku 2016. Kontynuując wyjaśniła, że powyższe wynika 

z faktu, że wzrosła liczba dzieci niepełnosprawnych korzystających ze szkół czy ośrodków 

poza terenem naszej gminy, gdzie koszty dowozu tych dzieci pokrywa gmina.  

W toku dalszej wypowiedzi Pani Pluta oznajmiła, że w przyszłym roku otrzymamy ok. 160 

tys. zł zwrotu w ramach funduszu sołeckiego, ale dodała, że generalnie przyszłoroczny budżet 

jest deficytowy. Przewidywany deficyt będzie wynosił ok. 3 mln zł i na taką kwotę będziemy 

musieli zaciągnąć pożyczkę. Pozostając w temacie budżetu Pani Skarbnik poinformowała, 

że w ramach dochodów bieżących zostanie utworzony nowy rozdział wydzielony z zakresu 

pomocy społecznej, którego zasób środków finansowych będzie wynosił ok. 8 mln zł, 

zaś pozostałe wydatki w opiece społecznej będą się kształtowały w granicach 2,7 mln zł. 

W toku dalszej wypowiedzi Pani Skarbnik oznajmiła, że są w budżecie gminy środki, które 

są przeznaczone tylko na określony cel i nie można ich wykorzystać nawet poprzez zmiany 

w budżecie. Do takich należą np. środki zarezerwowane na zarządzanie kryzysowe. 

Pozostając w sprawach związanych z finansami gminy Pani Pluta poinformowała, że zostały 

zabezpieczone środki na spłatę odsetek od kredytów, a od Nowego Roku wszelkie operacje 

prowadzone z obsługującym nas bankiem będą bezpłatne – bez prowizji. W toku dalszej 

wypowiedzi Pani Skarbnik poinformowała, że zwiększy się podstawa w Funduszu Świadczeń 

Socjalnych, toteż środki zabezpieczone na ten cel muszą zostać zwiększone, dodała również, 

że zmniejszeniu ulegną środki pozyskane w ramach udzielonej koncesji na sprzedaż alkoholu.  

 

AD. 2 

Realizując drugi punkt dzisiejszego porządku obrad radni opracowali plan pracy komisji 

na 2017 r., który przedstawia się następująco:  

 



Lp.  Termin Tematyka posiedzenia 

Osoby 

odpowiedzialne za 

przedstawienie 

zagadnienia  

1.  styczeń  

1. Analiza dochodów uzyskanych ze sprzedaży mienia gminnego za 2016 rok. Skarbnik Gminy 

Przewodniczący 

GKRPA 
2. Zapoznanie się z działalnością GKRPA oraz jej dokumentacją finansową. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

2.  luty  

1. Kontrola przeprowadzonych w 2016 roku przetargów.  Kierownicy 

jednostek 

Skarbnik Gminy 

2. Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi na 2017 rok. 

3.  Sprawy bieżące i różne. 

3. marzec 

1. Kontrola GOPS. 

Kierownik GOPS 

Kierownik GZUK 

2. Analiza wysokości taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i za zbiorowy 

odbiór ścieków na terenie gminy. 

3. Sprawy bieżące i różne 

4. kwiecień 

1. Zapoznanie się z działalnością klubów sportowych oraz orkiestry 

strażackiej. 
Pracownik UG 

Kapelmistrz 

Kierownik RIK 2. Sprawy bieżące i różne. 

5. maj 
1. Kontrola i ocena GZUK 

Kierownik GZUK 
2. Sprawy bieżące i różne. 

6. czerwiec 

1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 r. 

Skarbnik Gminy 2. Wystąpienie z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

7. sierpień 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2017 r. 

Skarbnik Gminy 

Kierownik RIK 

2. Zapoznanie się z realizacją zadań inwestycyjnych w okresie I półrocza 

2017 roku. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

8. wrzesień 
1. Analiza wpływów opłat za odbiór odpadów komunalnych za I półrocze 2017 r. 

Skarbnik Gminy 
2. Sprawy bieżące i różne. 

9. październik 

1. Zapoznanie się z działalnością służby zdrowia na terenie gminy Kierownik 

SP ZPOZ 

Pracownik UG 
2. Sprawy bieżące i różne. 

10. listopad 
1. Zapoznanie się z założeniami projektu budżetu gminy na 2018 rok. 

Skarbnik Gminy 
2. Sprawy bieżące i różne. 

11. grudzień 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2018 r. 

Skarbnik Gminy 2. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2018. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

 

Ad. 3 

W tym punkcie obrad głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że w ramach przebudowy 

parku następuje wymiana sieci elektrycznej, która w roku bieżącym zakończy zakres 

prowadzonych w tym zakresie prac. Pozostałe prace zostaną wszczęte na wiosnę, a cała 

inwestycja zostanie zaliczona poprzez podjęcie stosownej uchwały do wydatków 

niewygasających. Kontynuując Pan Wójt oznajmił, że do wydatków niewygasających 



zostanie zaliczona również budowa drogi w miejscowości Rogóźno. W toku dalszej 

wypowiedzi Pan Wójt nawiązał do planowanej na przyszły rok budowy kontenera 

w Sarnowie, dodał, że w tym roku będzie wylana betonowa płyta stanowiąca fundament 

przedmiotowego budynku. Dodał również, że kończą się prace związane z termomodernizacją 

budynku ŚDS w Dąbrowie Widawskiej, a także budowa windy przy ośrodku zdrowia 

w Widawie.  

Kontynuując swoje wystąpienie Pan Wójt poinformował, że trwają przygotowania 

do złożenia wniosku na zwodociągowanie gminy. W/w wniosek będzie złożony do PROW, 

gdzie kwota dofinansowania będzie się kształtowała w granicach 63%, a będzie obejmował 

budowę sieci wodociągowej w m. Chrząstawa, Ruda, Raczynów, a także przebudowę 

wodociągu w Kocinie, połączenie z tzw. „małą” Kociną. Poza tym w ramach tejże inwestycji 

będzie wybudowana kanalizacja ściekowa na odcinku 150-200 m na ul. Kuziówek, a także 

budowa nowej hydroforni w m. Goryń. Podsumowując powyższe Pan Wójt oznajmił, że koszt 

budowy 1 m wodociągu kształtuje się w granicach 95-120 zł, a cała inwestycja opiewa 

na kwotę 3 150 000 zł. W tym miejscu Pan Wójt poinformował, że przed rozpoczęciem tej 

inwestycji należy uregulować stany własności niektórych działek. 

Zmieniając temat Pan Wójt poinformował, że trwają prace związane z przygotowaniem 

projektu na budowę drogi w Rudzie, stosowny przetarg na realizację tej inwestycji zostanie 

ogłoszony na wiosnę.  

Następnie Pan Wójt przedstawił radnym sprawę związaną z pismem jakie do premiera RP 

wystosował sołtys Woli Kleszczowej dot. braku drogi utwardzonej prowadzącej do posesji 

P. Kowalczyk, którzy mają niepełnosprawne dziecko, które z powodu braku drogi nie może 

opuszczać terenu swojego podwórka. Powyższe działanie zostało skrytykowane przez Wójta, 

który oznajmił, że sołtys najpierw powinien rozmawiać na szczeblu gminnym, a nie 

państwowym. Poza tym Pan Wójt dodał, że niesłusznym jest stwierdzenie, że to sołtys 

zorganizował dla tego dziecka festyn rodzinny, gdyż większą część kosztów pokrywała 

gmina, a poza tym to gmina zorganizowała bal charytatywny, którego dochód pozwolił 

na zakup sprzętu umożliwiającego poruszanie się niepełnosprawnego Kacpra Kowalczyka. 

W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt oznajmił, że przedmiotowa droga jest w zarządzie 

Skarbu Państwa, ale gmina już przystąpiła do działań mających na celu skomunalizowanie jej, 

a w dalszej kolejności jej budowę. Następnie Pan Wójt poinformował radnych, że wyjaśnienia 

w tej sprawie zostały przedstawione Wojewodzie, zgodnie z zakresem kompetencji.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Marek Olejniczak zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna      

 

              Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

Marek Olejniczak 


